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memo 
 

Aan : College, raad 
   
Van :  
   
Datum : 26 augustus 2010 
   
Onderwerp : Samenvatting campingoverleggen 2010 
   

   
 

Sinds een aantal jaren voert de gemeente Noord-Beveland tweewekelijks overleg met 

vertegenwoordigers van de zeven grootste campings1 op Noord-Beveland. Ook de politie 

neemt deel aan dit overleg, waarvan de insteek openbare orde en veiligheid is. Voor een 

complete weergave van deze overleggen wordt verwezen naar de vergaderverslagen van 

12 & 26 juli en 9 & 23 augustus. 

 

12 juli 2010  

Het voorseizoen is zonder grote noemenswaardigheden verlopen, de echte drukte zal pas 

het volgende weekend losbarsten. Opvallend tot nu toe is wel de toename van het aantal 

(pogingen tot) diefstallen. Allerlei soorten zaken worden gestolen, maar buitenboordmotoren 

blijken nog steeds populair te zijn bij dieven. Volgens de politie worden dit soort diefstallen 

over het algemeen in georganiseerd verband gepleegd. Geadviseerd wordt om altijd 

melding/aangifte te doen bij de politie, dit heeft zeker meerwaarde. Aan de hand van de 

informatie kan de politie nagaan of er een patroon zit in de diefstallen.  

Het parkeren aan de Havenweg in Kortgene blijft een probleem, er wordt nog steeds 

regelmatig aan beide zijden geparkeerd. Hierdoor kan de bereikbaarheid voor hulpdiensten 

in het geding komen. Kennelijk is het verbod ook na het verplaatsen van de borden nog 

steeds niet duidelijk. De oplossing zou kunnen liggen in het plaatsen van (nog) meer borden 

of een gele streep, maar er zal ook gehandhaafd moeten worden. Het probleem zal 

nogmaals besproken worden binnen de gemeente.  

Eén van de campinghouders vraagt aandacht voor de toegang van hulpdiensten – in het 

bijzonder ambulances – tot de campings. De campingreceptie is er niet altijd meer van op 

de hoogte wanneer er (met een mobiele telefoon) een hulpdienst is gealarmeerd. Een 

uniform toegangssysteem zou wellicht de toegang kunnen vergemakkelijken, maar de 

meeste campings zien hier niet direct de meerwaarde van in. Beter kan worden gekeken 

 
1 Campings: Anna Friso, de Molenhoek, Orisant, de Paardekreek, de Roompot, de Schotsman en 

Wilgenoord.  
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Onderling in de groep wordt dan wel e.e.a. rechtgezet. Alle aanwezigen beamen dat deze 

werkwijze het meest succesvol is.  

heeft nog steeds de gebruikelijke overlast van jeugd en overweegt om zich 

in de toekomst uitsluitend te profileren als familiecamping.  

Op sommige campings worden activiteiten georganiseerd om de overlast te beteugelen, 

bijvoorbeeld het houden van een kampvuur onder begeleiding van de beveiliging. Niet 

iedere locatie leent zich hier echter voor en bovendien dient e.e.a. in overeenstemming met 

de (gemeentelijke) regels te gebeuren.  

Tot slot wordt aandacht gevraagd voor de bereikbaarheid van de huisarts. Er blijkt een 

vacuüm te zitten tussen de (reguliere) openingstijden van de huisartsenpraktijken op Noord-

Beveland en de tijden van de huisartsenpost in Goes (avonden en weekends). Dit punt zal 

door de gemeente bij de huisartsen worden aangekaart. 

 

23 augustus 2010  

Het onderwerp ‘werkwijze van de meldkamer bij alarmering hulpdiensten op campings’ staat 

op de agenda voor het gezamenlijke meldkameroverleg, dat na de vakantieperiode 

plaatsvindt. Wanneer het antwoord bekend is, zal dit per e-mail aan de deelnemers van het 

overleg verzonden worden. 

Op camping  nog steeds de gebruikelijke problemen met jeugd. Daarom is 

tweemaal assistentie van de politie gevraagd. Daarnaast moest er een aantal keer een 

ambulance komen, één daarvan betrof buitensporig drankgebruik, eveneens door een 

jongere. In het algemeen is er volgens de campinghouders sprake van overmatig drankge-

bruik door jongeren. Daarnaast is opvallend de tijdstippen waarop 13- en 14 jarigen zich 

nog op straat bevinden, soms tot vroeg in de ochtend. Dit alles met goedvinden van de 

ouders.  

Eén van de campings kampt met overtollig rioolwater, als gevolg van aanhoudende 

regenval. Naast de menselijke factor (men spoelt letterlijk alles door het toilet) ligt het 

probleem bij de volgorde van wegpompen. De gemeente zal hierover contact opnemen met 

de desbetreffende campinghouder.  

Op een aantal campings is het zelden zo rustig geweest v.w.b. incidenten. Wel is de 

verwachting dat de baldadigheid de komende weken wat toeneemt, omdat de bezetting en 

daarmee de sociale controle weer gaan afnemen. Op  is een aantal 

overlastgevende dertigers het terrein afgestuurd. Zij hadden ook voor problemen in de 

horeca op het dorp gezorgd. Hoewel zij het er niet direct mee eens waren en zich agressief 

gingen gedragen, zijn ze uiteindelijk vertrokken. Het valt in het algemeen op dat mensen 

steeds vaker een kort lontje hebben. Het is dan belangrijk om duidelijke grenzen te stellen, 

ook om een signaal richting andere gasten af te geven.  

 




